



## Referat

Bestyrelsesmøde i Kongelundens Rideklub

Onsdag d. 7. August kl. 19.00, Kongelundens Rideklub,  
Tømmerupvej 276, 2791 Dragør

**Deltagende:** Pernilla Nøhr (PN), Christina Stub Pedersen (CP),  
Mette Rentzius Pedersen (MP), Mikkel Madsen (MM), og Cille  
Hald Egholm (CE), Evy Davidsen Rosenbjerg (ER) og Anne  
Lindgreen (AL)

### **Ikke deltagende:**

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden er godkendt

2. Godkendelse af referat fra sidste møde

Referat fra bestyrelsesmøde 5. juni er ikke udsendt, og  
godkendes skriftligt

3. Medlemssituation

Der er kommet en del udmeldinger pr. 1/9, omkring 10-20  
medlemmer. Det italesættes at der skal tjekkes facilitetskort  
når den nye periode starter. Der laves opslag hvor ugedagene  
fordeles, så hvert bestyrelsesmedlem har en dag. Christina  
laver opslag.

4. Økonomi

Intet at berette.

5. Forretningsorden og arbejds gange i bestyrelsen

a. Kulturen i bestyrelsen både indadtil og udadtil

Det italesættes at der er behov for god tone og positiv  
stemning i bestyrelsens interne kommunikation. Vi skal  
blive bedre til at række ud i bedre tid. Til stævner skal  
der arrangeres socialt samvær med eksempelvis mad, så  
vi sikrer at alle bliver og hjælper til det sidste. Det  
drøftes at man fremadrettet kan undersøge muligheden  
for at have spring om lørdagen og dressur om søndagen.  
Det drøftes også at tonen i vores kommunikation mod  
medlemmer, hvilket vi i bestyrelsen allerede nu har stort  
fokus på. Der er fokus på at skabe sammenhold i  
klubben, også socialt. Til stævner skal der laves en  
arbejdsplan hvor ansvaret for forskellige opgaver  
fordeles. Vi arrangerer et fællesmøde med  
stævneudvalget. Der skal laves en FB-gruppe.

b. Drøftelse vedr. forretningsorden

Cille udarbejder færdigt udkast og så drøftes til næste

bestyrelsesmøde

c. Gennemgang af vedtægter

Til mødet i december fremlægger Cille forslag til vedtægtsændringer frem mod næste GF. Obs æresmedlemmer

6. Vedligehold og status på fysiske faciliteter

a. Dommertårnvindue i store ridehus

Ruden skal skiftes. Det skal nok være hærdet glas. Mikkel indhenter tilbud.

b. Dato for arbejdsdag i efteråret

Arbejdsdag afholdes d. 5. Oktober 11-15. Mikkel skriver ud på Facebook. Endelig liste over arbejdsopgaver besluttet på bestyrelsesmødet d. 2. Oktober.

c. Dommertårne

Mikkel tager ansvar for at lægge en plan for de mobile dommertårne. Såfremt der ved næste bestyrelsesmøde ikke er en realistisk plan for dem, må bestyrelsen drøfte en eventuel bortskaffelse. De skal desuden flyttes inden stævnet.

d. Pølsevognen i laden

Bestyrelsen er enige om af bortskaffe pølsevognen i laden. Mikkel undersøger mulighederne for bortskaffelse.

e. Vinduespudsning

Bestyrelsen er enige om at undersøge muligheden for at få fast vinduespudsning af alle ridehusspejle og vindue til dommertårn når ruden udskiftes. Anne får tilbud på pudsning af alle spejle eller kun i det store ridehus. Hvor ofte de skal pudses afklares senere.

f. Organisering af harvning

Pernilla rækker ud til interesserede medlemmer og aftaler herefter med Mikkel hvornår banerne skal harves. Tromlen skal sættes over på en anden traktor. Alle traktorer skal gennemtjekkes. Der skal enten findes eller bestilles flere splitter. Pernilla bestiller. Vi fremskaffer spraymaling til kommende splitter så de ikke forsvinder. Vi aftaler at mødes på søndag d. 11. August kl 11 til maskingennemgang.

g. Kanten med græs/ukrudt på den store ridebane bør graves helt af. Anne undersøger og indhenter eventuelt tilbud, og endelig løsning drøftes på næste bestyrelsesmøde.

7. Drøftelse af retningslinjer for gratis facilitetskort

Der udarbejdes liste over opgaver som udløser et gratis

facilitetskort. Det drøftes at der kan gives facilitetskort til en der slår græs.

## 8. Gennemgang af ordensreglement

### a. Regler for springning på den store bane

Bestyrelsen er enige om, at der altid må springes på den store ridebane.

### b. Dressurhegn på den store bane

Det diskuteres hvorvidt dressurhegnet skal genopsættes eller fjernes permanent fra den store ridebane.

Argumenterne for at fjerne dressurhegnet er, at der vil komme mindre slid på banen, og at der med den nye ebbe-flod ridebane er et alternativ til dressurhegnet. Det er ligeledes svært at harve banen når dressurhegnet er på banen, og det gør det svært at rette banen ud når hegnet er flyttet. Klubben skal bruge mange midler på at afrette banerne når der kommer ujævnheder pga. dressurhegnet. Argumenterne for at bevare dressurhegnet er, at der vil være mindre trængsel på den nye dressurbane og vi vil undgå at to undervisere skal undervise på samme bane i sommerhalvåret. Der er mange medlemmer som er glade for at kunne ride på dressurbanen på den store bane, og fjerner man hegnet vil det tilgodese springrytterne og begrænse dressurryttere. Det besluttes at dressurhegnet ikke kommer op frem mod næste bestyrelsesmøde som en slags prøveperiode, og at der samtidigt undersøges priser på afretning. Bestyrelsen er ikke enig i at dressurhegnet skal være væk frem mod næste bestyrelsesmøde. Christina stemmer imod, resten stemmer for. Endelig beslutning træffes til bestyrelsesmøde i september. Det bliver på nuværende tidspunkt således kun besluttet at have dressurhegnet væk i en prøveperiode på en måned.

### c. Regler for brug af faciliteter til ikke-medlemmer

Det besluttes at bestyrelsen i særlige tilfælde kan tilbyde adgang til KKK's faciliteter. Det skal koste 300kr per uge.

## 9. Hjemmeside

### a. Information vedr. undervisning

### b. Ønsker til hjemmesideindhold

### c. Nyt logo

Det besluttes at godkende bevilling på 5000kr til nyt logo og grafik

## 10. Klubbetøj

Når vi har fået nyt logo er bestyrelsen enige om at undersøge mulighederne for at få etableret samarbejde med billigt-

arbejdstøj om formidling af klubbetøj.

11. Nyt fra udvalgene

a. Stævneudvalg

Mikkel laver udkast til to-do liste til stævne 24-25 august. Således skal alle poster fordeles. Opgaverne opdeles mellem hvad der er bestyrelsens ansvar og hvad der er stævneudvalgets opgave. Vi beslutter senere om der skal lejes ekstra vandvogn.

b. Køkkenudvalg

c. Harveudvalg

d. Aktivitetsudvalget vil gerne arrangere en springmaledag. Det lyder godt. Lørdag d. 31. Afholder vi sommerfest og åbning af ny ridebane. Mette taler med fonden om hvordan det foregår.

Anne arrangerer besøg i de kongelige stalde til vinter.

Mikkel undersøger muligheden for kursus i førstehjælp

12. Orientering fra formanden

Intet at berette

13. Evt.

Det beslattes at der sættes flere trillebøre til lorteopsamling op strategiske steder. Bogstaver skal sættes op på den nye ridebane. Cille lægger referat fra GF op på hjemmeside.